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Abstract (en)
A writing organ (10) having capillary chambers (36) is described, and can be in particular a writing organ of a so-called fineliner. The writing organ
(10) has a holder (12) which is designed as a tubular sleeve (14). The sleeve (14) has a front end section (16) with an interior cross-section adapted
to the writing organ (10). A rearward sleeve section (18) adjoins the front end section (16) of the sleeve (14) and has an interior cross-section which
is greater than the cross-section of the writing organ (10), so that an intervening space (20) is present between the sleeve section (18) and the
writing organ (10). A spring element (22) is arranged in the intervening space (20) and is secured by its front end section (24) to the writing organ
(10) and by its rear end section (28) to the rearward sleeve section (18). In this manner, a resilient design of the writing organ (10) in relation to the
sleeve (14) is achieved. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Schreiborgan (10) mit Kapillarräumen (36) beschrieben, bei dem es sich insbes. um ein Schreiborgan eines sog. Fineliners handeln
kann. Das Schreiborgan (10) weist eine Fassung (12) auf, die als rohrförmige Hülse (14) ausgebildet ist. Die Hülse (14) weist einen vorderen
Endabschnitt (16) mit einem an das Schreiborgan (10) angepassten Innenquerschnitt auf. An den vorderen Endabschnitt (16) der Hülse (14)
schliesst sich ein rückwärtiger Hülsenabschnitt (18) mit einem Innenquerschnitt an, der grösser ist als der Querschnitt des Schreiborgans (10),
so dass zwischen dem Hülsenabschnitt (18) und dem Schreiborgan (10) ein Zwischenraum (20) vorhanden ist. Im Zwischenraum (20) ist ein
Federelement (22) angeordnet, das mit seinem vorderen Endabschnitt (24) am Schreiborgan (10) und mit seinem rückseitigen Endabschnitt (28)
am rückwärtigen Hülsenabschnitt (18) festgelegt ist. Auf diese Weise ergibt sich eine federnde Ausbildung des Schreiborgans (10) in Bezug auf die
Hülse (14). <IMAGE>
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